
 

 

 

 Algemeen Leden Vergadering DOGD 11-06-2015 

 

 

1ste Opening Voorzitter.  

Edwin heet ons allen welkom en opent de vergadering. 

Edwin houdt even een speech. 

Hij verteld dat het seizoen goed is verlopen met een paar kleine gevalletjes op het eind.  

De zomercompetitie is weer begonnen.  

Het darten zit wel weer in de lift.  

Wij hebben samen met Veendam op 4 okt 2015 een 2de NDB Open.  

Edwin vindt het weer jammer dat er maar een paar man op de ALV komen. En dat er weinig 

vrijwilligers zijn. Edwin haalt gelijk het Penningmeester onderwerp aan. Er is nog steeds 

geen penningmeester. 

2de Vast stellen van de Notulen ALV 03-12-2014. 

De notulen worden goed gekeurd en ondertekend door Edwin en Eddy. 

3de Verkiezing Kascommissie.  

Er is op dit moment geen Kascommissie, er valt op dit moment eigenlijk niets te 

controleren. Van de aanwezige leden meldt zich een aan, Emile Vondeling. Er zal op de site 

nog een oproep komen voor 2 leden die willen plaats nemen in de Kascommissie.  

Lubbe de Jong van FEO komt even binnen vallen met de mededeling dat de MJD een 

vrijwilligers vacaturebank heeft. Met ook Penningmeesters. Deze zijn allemaal vrijwilligers. 

www.vrijwilligersvacaturebank.nl   We gaan hiernaar informeren.  

4de Verkiezing Tuchtcommissie. 

Ook hier hetzelfde, er moet een nieuwe commissie komen. Er is een lid die gaat het in 

beraad nemen, Ronald v d Meer. 

5de Ingekomen stukken.  

Geen ingekomen stukken.  

6de Vertegenwoordigers van Divisies. 

Wij vinden op dit moment geen mogelijkheid om hiermee door te gaan. Er wordt gevraagd 

waarom en wat er mee bedoeld wordt. Edwin geeft even uitleg.  

Dit punt zal ook niet weer terug keren op de ALV. 

 

http://www.vrijwilligersvacaturebank.nl/


7de Vacature Penningmeester. 

Geen aanmelding. 

8ste Ranking DOGD. 

Het was afgelopen jaar weer een beetje teleurstelling, dit lag niet alleen aan de leden, We 

moeten ook een beetje de hand in eigen boezem steken. De uitslagen komen veel te laat op 

de site. We horen vaak dat de lagere divisies niet willen gooien om de hogere spelers (Ere) 

de prijzenpot te spekken.  

Het bestuur heeft nog niet besloten of het wel of niet door gaat met de Ranking komend 

seizoen. 

9de NDB.  

Edwin heeft iets te vertellen, wij (Edwin, Eddy en Mark) zijn voor een tijdje terug op gesprek 

geweest bij de NDB, we hebben toen gesproken met Niels de Ruiter en Johan Bovenschen. 

Dit was zeer positief. Ze willen wel veel gaan doen voor het Noorden. Ze willen kijken of wij 

de Youth and Amateur Trophee kunnen organiseren, samen met de NDB.  

Wij hebben wel onze bezorgdheid m.b.t. de samenwerking met de PDC. Als de NDB met de 

PDC zouden gaan praten of iets organiseren dan heeft de NDB een groot probleem met de 

BDO.  

Edwin wacht nog op een telefoontje van de nieuwe Jeugd Coördinator, Sergej Kipping van 

de NDB. Maar zoals verwacht heeft hij nog niet gebeld.  

10de Rondvraag. 

Van de 3 aanwezige leden komen geen vragen.  

11de Sluiting ALV. 

Edwin dankt allen voor hun aanwezigheid en wenst ons allen wel thuis. 

Edwin waardeert het zeer dat ze aanwezig waren.  

 

Aanwezige leden zijn: Fred Beck, Emile Vondeling en Ronald v d Meer.  

Ria Bakker was aanwezig als Office Medewerkster.  


